
 

 
 
Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein 

 
        26-03-2024, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 
 

Aanwezig; Marike, Theo, Ellen, Hans, Mieke, Robbert en Marian 
Afwezig met bericht; Rita 
 
Na het groepsinterview door Petra van der Horst van de Koepel inzake de evaluatie van ASD 
Wassenaar opent Marike de reguliere vergadering. 
 
Het verslag van januari is geaccordeerd en reeds formeel vastgesteld.          

➢ Actiepunten         
- Evaluatie ASD gemeente        

Het was een positief gesprek met Petra. Naast het interview kregen we ook adviezen 
om e.e.a. vorm te geven. 

- Theo, Hans en Robbert gaan a.d.h.v. de evaluatie voorsorteren op een eventuele 
nieuwe verordening.  

- Jaarverslag is bijna klaar en nadat iedereen heeft gekeken zal deze aan de griffie en 
Amber gestuurd worden. Weekje later dan gepland. 

- Voortgang conceptplan woonzorgvisie 
Mieke heeft, door navraag, doorgekregen dat de startnotitie niet is goedgekeurd 
door het college. We hopen snel meer te horen.      

- We hebben de voorbereiding besproken van het verplaatste Bestuurlijk Overleg. 
Robbert, Ellen en Marian kunnen hierbij aanwezig zijn. Mogelijk kan Rita ook nog.
    

Bijgewoonde vergaderingen  
➢ Verslag themasessie conceptbeleidsplan Sociaal Domein Wassenaar 2024-2027  
➢ Heisessie ASD Wassenaar 

- Focusgroepen zijn gevormd. Nu verder uitdiepen met elkaar. 
➢ Rita en Mieke zijn bij de wijkagenten op bezoek geweest. Helaas was de jeugdagente 

plots afwezig. 
- Aantal verwarde personen zijn toegenomen. Hier gaat in Wassenaar de politie naar 

toe omdat er geen GGD aanwezig is. Dit betrof zo’n 180 meldingen het afgelopen 
jaar. 

- Gebruik van middelen door de jeugd is toegenomen en de leeftijd is gedaald naar 12 
jaar 

- Politie is erg positief over de jongerenwerkers. Buurthuizen mee laten denken om 
jongeren bezig te houden. Voor ouderen is er veel te doen voor jongeren veel 
minder. 

- Contactpunt gemeente moet goed voorportaal gaan vormen om mensen met een 
hulpvraag snel en goed te verwijzen.  

- Statushouders zouden, na vluchtelingenwerk, misschien nog begeleiding kunnen 
krijgen door buurtverenigingen of gemeente zodat er minder frictie in de wijken 
ontstaat. 

Rondvraag 
➢ Speelplaats op dr-Mansveldkade moet eigenlijk inclusief worden. 

 


